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Protokoll fr6n ordinarie foreningsstdmma 15 april 2024 i Lillholmsskolans matsal

1,. Stdmman oppnades

2. Till stdmmans ordforande vatdes Ulf Lundbere (B17)

3. Till stdmmans sekreterare valdes Johan Stark (V26)

4. Titl justeringsmdn tillika rostrdknare valdes Zeliha Kaya (H49) och Samad Kader (B2g)

5. Friga om stiimman dr utlyst enligt stadgarna:
Styrelsen berdttade att handlingarna delades ut till medlemmarna i piskhelgen.
Stiimman godkdnde.

Dagordningen faststilldes av stdmman.

Rdstldngden faststdlldes tilt 54 st rcister

8. Styrelsens och revisorernas berdttelse for 2023:
Styrelsen berdttade om den tidigare extrastdmman som berodde p6 d6lig ekonomi.
Den skriftliga berdttelsen pd utskicket gicks igenom punkt for punkt. Vidare sades att
vi inte 5r momspliktiga och att vi kommer avregistreras.

9. Faststdllande av resultat- och balansriikning:
Momsfrigan diskuterades. Medlem foreslog att en reviderad balansrdkning kommer
att behcivas pga momsfrigan. Stdmman beslutade att till detta protokoll ska en
uppdaterad resultat- och balansrdkning bifogas.
Styrelseordforande Enisa visade bilder om hur det har g6tt med ekonomin efter den
tidigare extrastfrmman. 1. LLG L57kr har betalats efter uttaxeringen. En
leverantorsskuld p6 3aOtkr air vi oense om och har bestridit. 1 103 900kr har kommit
in frin medlemmarnas uttaxering. En medtem undrade civer vira p-inkomster.
Tommy Johansson liiste upp revisorernas berdttelse for stdmman. Tommy niimnde
momsfrigan 6terigen och att vi haft ink6rningsproblem med nya leverantdren
Delagott.
Beslut: En reviderad resultat- och balansrdkning ska bifogas detta protokoll.

10. Ansvarsfrihet for styrelsen for Ar 2023: Stdmman beviljade.

11. Framstdllning av motioner frSn medlemmarna och styrelsens forslag till beslut:
lngeborg Csoregh:s (V23) motion om att vi b6r ldgga hinder for bilar som kor otilt6tet
p6 grdsmatta och forstor bakom VL7-27. Styrelsens forslag var att avsl6 motionen
pga rdddningstjdnst behover komma fram vid nodsituation. Stdmman hoil inte med
och ans6g att vi ska frdga rdddningstjdnsten hur de stdller sig till platsen. BESLUT:
Styrelsen ska fortsiitta att utreda frigan - inte avsti.

6

7



Tommy Johanssons (H40) motion om att inte l6ta hoja styrelsens arvode enligt Kpl
pga den extra hoga inflationen. Styrelsens forslag iir att fortsdtta hoja arvodet enligt
KPl. Stdmman ansig att styrelsen jobbar hirt och ska f5 h6jning. BESLUT: Styrelsens
forslag antogs.
Tommy Johanssons motion om att inte till6ta sandbl6sning: Styretsens fdrslag dr att
medlemmarna ska sopa upp sanden manuellt pi sina stdddagar istdllet for att l6ta
bl6sa den men ddremot ska sandblSsning vara tillitet om det iir absolut nodvdndigt.
BESLUT: styrelsens forslag antogs av staimman.
UIf Lundbergs motion om att vi behover en extern och professionell revisor:
Styrelsens forslag dr att det iir ldmpligt. Stiimman holl med och en s6dan ska vara helt
extern och inte frin samma ekonomiska forvaltare, Delagott, som vi har. Kostnaden
for denna tjdnst diskuterades och olika medlemmar trodde att det kan handla om
max 50tkr per 6r, troligen mindre. BESLUT: Stdmman antog styrelsens forslag.

L2. Ersdttning till styrelsen och revisorerna: Tommy Johanssons motion om arvode
avslogs ju sd ddrfor har stdmman beslutat att arvodena fcir styrelsen ska hojas med
inflationen enligt KPl. Revisorerna f6r som tidigare inte nigot arvode.

13. Styrelsens forslag till budget samt debiteringslingd for 61 2OZ4:
Stimman antog styrelsens budget. Debiteringsldngden (medlemmarnas avgifter) hojs
nu kraftigt och nuvarande belopp foreslogs enligt foljande:
Sektion 1 ddr alla L98 medlemmar ing6r: !776,25 kr per minad,
Sektion 2 ddr 180 medlemmar med garage i ldnga dr ing6r (gdller elektriciteten) i

garageldngorna): 37,50 kr per minad,
Sektion 3 ddr alla 198 medlemmar ingir (gdller sophiimtning) 235 kr per minad.

Totalt f6r de 180 som dr medlemmar ialla tre sektionerna 2O48,ZS kr per m6nad.
Total for de 18 som dr medlemmar i sektion 1 och 3 men ej i sektion 2 (de som EJ har
garage i ldnga 20LL,25 kr per minad. Stdmman beslutade med bifall. Bestutet var
enhilligt.

Tommy Johansson (HaO) vald till ledamot i 1 dr
Tord Larsson (V50) vald till ledamot i 2 6r
Zuhair Zetod (844) vald till ledamot i 2 5r
Peter Lothman (H45) vald till ledamot i 1 ir
Afzal Choudrey (H28) vald till ledamot i 1 5r
Hamza-Ur Rehman (Va9) vald till suppleant i j. ir
Dina Syaush (8L2) vald till suppleant i 1 6r
Edin Jusuframic (VSl) vald till suppleant i 1 ir

Val av styrelseordforande (vdljs bland styretsen ordinarie ledamoter):

Tommy Johansson (HaO) vald till ordforande i 1 ir

14. Val av styrelse:



Val av revisorer revisorssuppleanter:
Julia Matusenko (V17) vald till revisor i 1 6r
Helen Gebremariam (V45) vald till revisorssuppleant i 1 6r
Lars Malmqvist (859) vald till revisorssuppleant i l- 5r
Dessutom har stdmman beslutat att styrelsen ska anlita en extern professionell
ordinarie revisor.

15. Val av valberedning:
Enisa Maljevic
Anastacia Kalpakidou
Zana Chichmana

(v24lvaldi16r
(816) valdilSr
(826) valdil6r

L6. Ovriga frigor:
En medlem pitalade problem med byggavfall p6 gird 11. En medlem patalade att
info behovs om sopsortering.
Laddstationer: Enisa berdttade att arbetet med att utreda kommande elbilsladdning
6r stort och svirt att ha som uppgift i styrelsen och foreslSr att en extern grupp ska ta
uppgiften. Den som vill stdlla upp ska anmdla sig till styrelsen.
En medlem iyfte frigan om kommande underhilt. Vi behover en lingsiktig
underhillsplan for storre kommande arbeten sisom tex rusta upp garage, el, ror och
annat. En medlem lyfte att inte alla medlemmar dr digitaliserade. Styrelsen svarade
att det finns 6 st och dessa f6r papperspost frin styrelsen.

17. Meddelande om plats ddr stdmmoprotokollet h6lls tillgdngligt:
Detta ska bli pi mail till alla och i Furubladet.

18. Stdmman avslutades.

Vid protokollet
Johan Stark

Justeringsman
Zeliha Kaya

Justeringsman
Samad Kader
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